_		rt of Washing <i>顿州 县法院</i>	ton, County of	
Petitioner <i>呈请人</i>	Vs. <i>诉</i>		No. 编号 Order Setting Hearing: Motion to Terminate Extreme Risk Protection Order (ORH) 安排听证会令: 极端风险保护令终止请求(ORH)	
Respondent 被告人		DOB 出生日期	Clerk's Action Required 书记员需要采取的行动	
	Order Settin	a Hearina	Motion to Terminate	

Order Setting Hearing: Motion to Terminate Extreme Risk Protection Order

安排听证会令:终止请求 极端风险保护令

(date):	tion to Terminate an Extreme Risk Protection Order on The court confirmed that this is the only motion				
filed by the Respondent du 7.105.505(1).	ring the 12-month period the order is in effect per RCW				
被告于以下日期提出了终点	极端风险保护令的请求				
(日期): 这是被告在 12 个月期间提出	。法院确认,根据RCW 7.105.505(1),				
A hearing is set for (time)	a.m./p.m. on <i>(date)</i> :				
听证会定于以下时间和地点					
at the	County Superior Court located at:				
地点:	县高级法院,地址:				

(14 days and no later than 30 days from the date of service of the request upon Petitioner.)

(自向呈请人送达请求之日起14日内,但不得迟于30日。)

Petitioner: The court will decide if it should terminate the *Extreme Risk Protection Order* at the hearing. **If you fail to appear at that hearing, the court may terminate the** *Extreme Risk Protection Order*. You may seek the advice of a lawyer. You may file a response to the motion to terminate, and if you do, then you must arrange for service of your papers on the Respondent. The person serving your papers must fill out and sign a *Proof of Service* (form XR 112) which you are responsible for filing with the court clerk at or before the hearing.

呈请人: 法院将在听证会上决定是否应该终止极端风险保护令。**如果您没有出席听证会,法院可能会终止极端风险保护令。**您可以征求律师的意见。您可以对终止请求作出回应,如果您这样做,您必须安排向被告送达您的文件。向您送达文件的人必须填写和签署送达证明(表格XR 112),您负责在听证会时或之前将该证明送交法庭书记员存档。

3. **Respondent**: You must arrange for service (personal delivery) of this order setting hearing and your motion to terminate on the Petitioner. Service may be done by law enforcement, a professional process server, or a person 18 or over who is not a party to this action. The Petitioner may be served in person or electronically (via email, text, or other technological means). The person serving your papers must fill out and sign a *Proof of Service* (form XR 112) which you are responsible for filing with the court clerk at or before the hearing.

被告人:您必须安排向呈请人送达(亲自递送)安排听证会令和您的终止请求。送达可由 执法机构、专业传票送达员或18岁或以上的非诉讼当事人完成。呈请人可以亲自送达,也 可以通过电子方式(通过电子邮件、短信或其他技术手段)送达。向您送达文件的人必须 填写和签署送达证明(表格XR

112),您负责在听证会时或之前将该证明送交法庭书记员存档。

Date	สเ	a.m./p.m., r	Dy
日期:	具体时间为上午	下午,发件)	M Judge/Court Commissioner 法官/助理法官
Presented by: 提交人:			Print Judge/Court Commissioner Name 请工整填写法官/助理法官姓名
	•	BA No. B <i>A编号</i>	Print Name 请工整填写姓名

- ma /m ma hav

Data.